
MR vergadering 15 – 1 – 2024 

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens (secretaris/tijdbewaker), Carlijn 
Draibas (notulist), Mirthe Roelofs, Thijs Knaapen, Glenn Cox, Arabella Ganzeman, Yvonne 
Kuijpers, Laura Beckers 

Afwezig: Warda Boutaibi 

 

Opening 

De vergadering wordt geopend om 17.37 uur 

Mededelingen: 

- GMR thema-avond op 26 maart 

Iemand interesse om hier mee naar toe te gaan? 
Mirthe, Reni en Glenn willen wel gaan. Oudergeleding kan helaas niet aansluiten. 

- Traktatiebeleid 

Traktatiebeleid is aangepast en aangevuld. Er worden nog wat kleine aanpassingen gedaan. 
Deze neemt Arabella mee voordat deze gedeeld wordt. 

 

Begroting 

De begroting zoals deze eerder is toegestuurd is afgekeurd door Salto. 

Opdracht vanuit Salto: maak een formatieplan op basis van het aantal leerlingen op 1 
februari van het betreffende jaar. Op basis van het leerlingenaantal moeten er 13 groepen 
komen, nu zijn er 15 groepen. Er wordt gerekend met 25 leerlingen per fte. 

Alle scholen die binnen Salto vallen hebben dezelfde opdracht gekregen. 

 

Jaarplan 2024 

Er zijn geen vragen gekomen over het jaarplan. De MR heeft echter een negatief advies 
gegeven op een deel van het jaarplan. Hierdoor moet het jaarplan opnieuw opgesteld 
worden. 

 

Reactie advies combinatiegroepen 

De directie geeft een reactie op het advies van de MR. De vraag is of er hier sprake is van 
een instemmingsrecht of een adviesrecht, dit is een grijs gebied. Dit punt wordt door 
Arabella met de jurist van Salto besproken. 

De adviseur die bezig is met het proces combinatiegroepen zal afgezegd worden. Komend 
schooljaar zullen er geen gecombineerde groepen komen. Als er wel gecombineerd moet 
gaan worden, kan er gekozen worden om de huidige groepen 6 samen te voegen (17 + 18 



leerlingen) met 1 leerkracht en 1 onderwijsassistent voor de klas. Mogelijk moet er dan nog 
2 groepen samenvoegen, maar dat moet nog bekeken worden.  

Er zijn naast bovenstaand voorstel nog andere scenario’s mogelijk. Deze worden uitgedacht 
en op een later moment opnieuw besproken. 

Het team kan ondertussen wel tijdens de studiedagen zelfstandig (zonder extern bureau) 
gaan nadenken en bespreken hoe een invulling van eventuele combinatiegroepen vorm zou 
kunnen krijgen. 

Woensdag aanstaande (17-1) zal met het team besproken worden waar er op dit moment 
behoefte aan is en wat er op 23 januari met de studiedag gedaan kan worden. 

 

Normering rekenen 

Laura heeft opnieuw gekeken naar de normering van het rekenen via PlusPunt in vergelijking 
met Cito. Dit is nog steeds niet 1-op-1 over te nemen. Meerdere scholen nemen langer de 
tijd om qua normering een goede overgang te maken. 

Er is geprobeerd te achterhalen waar de normering vandaag komt, dit is tot op heden niet 
gelukt. 

Het voorstel is om langer de 60% norm te hanteren. Hierbij wordt Cito als kalibratie 
gehanteerd. 

De MR gaat hiermee akkoord. Elk jaar moet opnieuw bekeken worden of de normering nog 
klopt met de situatie op school. 

 

Werkbeleving enquête 

De enquête is uitgezet onder de leerkrachten. Deze is echter niet op voorhand met directie 
gedeeld. Arabella was hier niet blij mee. Er stonden ook vragen over de directie in de 
enquête. De gebruikte enquête is gebaseerd op bestaande vragenlijsten en had 
teruggekoppeld moeten worden aan Arabella voordat deze gedeeld was. 

Er zal opnieuw gekeken moeten worden of de vragenlijst in de huidige vorm opnieuw 
gestuurd kan worden of dat er aanpassingen nodig zijn. Er is nu aangekondigd dat deze 
vragenlijst elke keer voor een vakantie uitgezet zal worden. Dit jaar wordt de enquete die 
voor de carnavalsvakantie gedaan zou worden overgeslagen aangezien deze relatief kort op 
de kerstvakantie is. 

 
Er komt op korte termijn ook nog een medewerker-tevredenheidsonderzoek. 
 

Gang 5/6 stand van zaken i.v.m. nieuwe leerkrachten 

Het gaat goed in de betreffende gang. Er zijn nu geen redenen tot zorg. 

 



Rondvraag 

Laura: Laura vertelt dat zij per 1 maart een nieuwe baan heeft dichter bij huis en per 1 maart 
de school zal verlaten. Het team is op de hoogte en Laura stelt op korte termijn de ouders en 
leerlingen ook op de hoogte. 

Thijs: kan er de volgende vergadering niet bij zijn. 

Glenn: kan de volgende vergadering online? Dit is afhankelijk van de agenda. Hier wordt 
naar gekeken. 

Einde 

De vergadering wordt gesloten om 19.30 uur. 

 

Actiepunten: 

Arabella: uitzoeken of er sprake is van instemmingsrecht of adviesrecht als het gaat om de 
combinatieklassen. 


